
Pöytäkirja 

 

Vammaisneuvosto – TOIMINTASÄÄNNÖN MUKAINEN AVOIN KEVÄTKOKOUS 

 

Paikka ja aika: Euran kunnanvirasto 17.4.2024 kello 18:00 – 19:30 
Läsnäolijat: Pia Kukkasniemi, Mauri Sulonen, Heimo Viljanen, Maija Ylinen, Tero Viilto, Eero Mäki, 
Mari Vuorinen, Rami Heino (sihteeri) 
Poissa: Katja Kylä-Kause 
  
 

1. Kokouksen avaaminen, päätösvaltaisuus ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat ja kokouksen 
päätösvaltaisuuden  
- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Maija Ylinen ja Eero Mäki 

 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen LIITE 

- Tarkastettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirja 
 

3. Kunnan rakennuspäällikkö Ari Jyräkoski 
- Ari kertoi lyhyesti kunnan tämän vuoden investointitasosta ja valmistautumisesta 
hyvinvointialueella vuokralla olevien kiinteistöjen yhtiöittämisestä 
- Kävimme yhdessä läpi vuonna 2019 toteutetun esteettömyyskävelyn raportin ja Ari 
kirjasi itselleen ylös vieläkin löytyvät puutteet ja korjaustarpeet. 
- Sovimme, että suoritamme yhdessä vanhusneuvoston ja kunnan teknisen toimen 
edustajien kanssa uuden esteettömyyskävelyn elo- tai syyskuussa 
- Eero otti esille SOTE-keskuksen pääoven epäkäytännöllisyyden ja ahtauden 
liikuntavammaiselle ja ehdotti invapaikkojen uudelleen sijoittamista lähemmäs ovea 
- Tero otti esille SOTE-keskuksen sadekatokset ja näistä Ari olikin jo tietoinen 
- Eero ehdotti ”paloaukealle” seniorien ja vammaisten kerrostaloa, joka olisi lähellä 
kaikkia palveluja 

 

4. Vammaisneuvoston toiminta vuonna 2023 
- Sihteeri oli koonnut vuoden 2023 toiminnasta koosteen, joka käytiin nopeasti läpi. 
Jos vieraita olisi ollut enemmän, niin vuosi olisi käyty läpi tarkemmin. 

 

5. Muut asiat 

- Aiemmin on ollut puhetta, että vammaisneuvosto, vanhusneuvosto ja 
nuorisovaltuusto järjestävät jotain yhteistä tekemistä, mutta tästä ei ole vähään 
aikaan kuulunut mitään. Sihteeri ottaa yhteyttä vanhusneuvostoon ja 
nuorispalveluiden vastaavaan ohjaajaan ja selvitetään tilanne ennen seuraavaa 
kokousta 
- Viime vuonna oli tarkoitus käydä tutustumassa Kankaanpään Kuntoutuskeskukseen, 
mutta sitä ei toteutettu. Tavoitteena käynti Kankaanpäähän kesäkuussa ennen 
juhannusta ja sihteeri selvittää käynnin toteutusta ja kuljetusta. 

 

6. Seuraavasta kokouksesta sopiminen   
- Seuraava kokous päätettiin järjestää 6.6.2024 kello 15:00 seurakuntakeskuksella 
 



 

Sihteeri: Rami Heino  
Pöytäkirjantarkastajat: Maija Ylinen ja Eero Mäki 
 

 


